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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de nazorg aan ex-gedetineerden
die na vier jaar nog niet goed is
geregeld. (Ingezonden 24 juni 2008)

1
Wat is uw reactie op de constatering
dat de nazorg aan ex-gedetineerden
vier jaar nadat de minister van
Justitie in 2004 besloot dat nazorg
aan ex-gedetineerden een taak voor
de gemeente is nog steeds niet goed
geregeld is?1 Bent u het eens met
deze constatering? Zo neen, waarom
niet?

2
Klopt de inschatting van de
Vereniging Nederlandse Gemeenten
(VNG) dat inmiddels grofweg de helft
van de gemeenten heeft geregeld dat
één persoon verantwoordelijk is voor
contact met de hulpverlening? Zo ja,
hoe staat het ervoor met die andere
helft?

3
Is het waar dat onderzocht is voor
welke taken precies de gemeenten
verantwoordelijk zijn en welke
middelen zij daarvoor nodig hebben,
maar dat dit onderzoek niet openbaar
wordt gemaakt? Waarom niet?
Wanneer gaat dit wel gebeuren? Met
welke partijen worden de uitkomsten
van dit onderzoek besproken en wat
is het vervolgtraject? Bent u bereid dit
onderzoek met uw reactie daarop aan
de Kamer te zenden?

4
Herinnert u zich de debatten over
dit onderwerp, waarin de SP
herhaaldelijk bezwaar maakte tegen
het delegeren van de nazorg via de
Wet maatschappelijke ondersteuning
(WMO) aan de gemeenten, en zij het
voorstel deed het budget voor
ex-gedetineerden te oormerken? Hebt
u er zicht op welk bedrag en/of welk
percentage van het WMO-budget er
in de verschillende gemeenten
besteed wordt aan de nazorg voor
ex-gedetineerden?

5
Is het waar dat de bulk van de
gedetineerden kortgestraft is, en dat
het de in totaal 183 aangestelde
medewerkers maatschappelijke
dienstverlening soms aan tijd
ontbreekt de kortgestraften te
screenen?1 Hoe vaak komt dit voor?
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen
dat iedere gedetineerde onderzocht
wordt op de vier leefgebieden
(identiteit, inkomen, huisvesting en
zorg)?

6
Deelt u de mening dat nazorg aan
ex-gedetineerden cruciaal is voor het
terugdringen van de recidive?
Wat vindt u van het voorstel
ex-gedetineerden standaard een half
jaar te laten begeleiden door de
reclassering? Bent u bereid deze
mogelijkheid te onderzoeken?
Zo neen, waarom niet?

7
Wat is in uw optiek het essentiële
verschil tussen jeugdige
ex-gedetineerden, waarvan u wel
heeft besloten iedere jeugdige
standaard nazorg te gaan bieden, en
volwassen ex-gedetineerden? Welke
overwegingen spelen hierbij een rol?

8
Wanneer zal de nazorg in alle
gemeenten goed geregeld zijn?
Welke maatregelen gaat u nemen om
dit proces te bespoedigen?

1 «Nazorg aan ex-gedetineerden na vier jaar
nog niet goed geregeld», Binnenlands bestuur,
20 juni 2008/week 25, p. 7.
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